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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 30 stycznia 2024 r. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta. 

2. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta. 

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

5. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

6. Mieszkańcy miasta Świnoujście. 
 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 
 

Posiedzenie w dniu 30 stycznia 2024 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył i prowadził 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Głosowanie nad przyjęciem protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

Za głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokoły zostały przyjęte. 
 

Radny Ryszard Kowalski w imieniu Klubu Radnych „Wybieram Świnoujście” zgłosił wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad komisji projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia i realizacji programu pn.: „Karta Wyspiarza i Karta Wyspiarza Seniora” (jako pkt 13 

porządku obrad). 

Głos w tej sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 
 

Sekretarz Miasta Pan Krzysztof Bagiński w imieniu Prezydenta Miasta zgłosił wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad komisji projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na  odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy na czas dłuższy  

niż 3 lata (jako pkt 14 porządku obrad). 
 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel zgłosiła wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad komisji projektów uchwał: 

 w sprawie rozpatrzenia skargi (2 projekty, jako pkt 11 porządku obrad), 

 w sprawie rozpatrzenia skarg (2 projekty, jako pkt 12 porządku obrad). 
 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki 

zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

Za głosowało 12 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad. pkt 2 – Przyjęcie sprawozdania z pracy komisji za 2023 rok. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił projekt 

sprawozdania z pracy komisji za 2023 rok (załącznik nr 4 do protokołu). 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z pracy komisji za 2023 rok. 

Za głosowało 12 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad. pkt 3 – Przyjęcie planu pracy komisji na 2024 rok. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił projekt planu 

pracy komisji na 2024 rok (załącznik nr 6 do protokołu). 
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Dyskusja, po której Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie  

nad przyjęciem planu pracy komisji na 2024 rok wraz z poprawką. 

Za głosowało 12 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Plan pracy na 2024 rok został przyjęty i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Miasto Świnoujście na rok 2024. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 5 głosach wstrzymujących się. 
 

Ad.  pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2024-2037. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 5 głosach wstrzymujących się. 
 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

społeczności lokalnej Gminy Truskawiec (Ukraina). 
 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Pan Krzysztof Bagiński. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej i kandydata  

na strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Gminy Miasto Świnoujście. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Urzędu Stanu 

Cywilnego Pani Agnieszka Sosińska. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zwrócił się do członków 

komisji z prośbą o przeniesienie pkt 9 do pkt 8 porządku obrad. Członkowie komisji nie wnieśli uwag. 
 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej 

na dofinansowanie zadania pn. Wymiana kabla energetycznego na odcinku od licznika  

na terenie ROD Olszynka do licznika głównego na terenie ROD Nad Zalewem. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju Gospodarczego i Obsługi 

Inwestorów Pani Krystyna Korczyńska. 

Dyskusja. 
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Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej jednorodzinnej przy ul. Gajowej w Świnoujściu, 

na działkach nr 368/12, 368/13, 368/18 z obrębu 0018 Przytór. 
 

Projekt uchwały w formie prezentacji przedstawiła Inspektor Wydziału Urbanistyki  

i Architektury Pani Anna Majewska. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, 

głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zwrócił się do członków 

komisji z prośbą o przeniesienie: 

 pkt 14 „Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na  odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy na czas dłuższy 

niż 3 lata” do pkt 10 porządku obrad, 

 pkt 12 „Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (projekt 1 i 2)” 

do pkt 11 porządku obrad;  

 pkt 13 „Wypracowanie opinii do projektu w sprawie uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg”  

do pkt 12 porządku obrad.  

Członkowie komisji nie wnieśli uwag. 
 

Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na  odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia  umowy dzierżawy na czas dłuższy 

niż 3 lata. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Naczelnika Wydziału Ewidencji i Obrotu 

Nieruchomościami Pani Joanna Bońkowska. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Ad. pkt 11 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

(projekt 1 i 2). 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg (projekt 

1 i 2). 
 

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel. 

Dyskusja, w trakcie której naniesiono poprawki do projektów uchwał uznających skargi za zasadne. 

W wyniku dyskusji Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowania  

nad rekomendacją komisji do przedstawionych projektów uchwał. 
 

Rekomendacja komisji w sprawie uznania skargi za zasadną – za było 8 członków komisji. 

Rekomendacja komisji w sprawie uznania skargi za bezzasadną – za było 0 członków komisji. 
 

Radna Aneta Zdybel w imieniu Grupy Radnych zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad komisji projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto Świnoujście w rejonie ul. Krzywej (jako pkt 13 

porządku obrad). 

Za głosowało 10 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Porządek obrad po zmianach II stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto 

Świnoujście w rejonie ul. Krzywej. 
 

Projekt uchwały w imieniu wnioskodawców przedstawiła radna Aneta Zdybel. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Projekt uchwały zostanie wprowadzony pod obrady sesji Rady Miasta w późniejszym terminie. 
 

Ad. pkt 14 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym. 
 

Projekt uchwały przedstawili Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Pani Gabriela 

Fliś-Niśkiewicz oraz Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Pytań i uwag nie było, w związku z tym Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził 

głosowanie nad wypracowaniem opinii do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Ad. pkt 15 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wprowadzenia i realizacji programu pn.: „Karta Wyspiarza i Karta Wyspiarza Seniora”. 
 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zarządził głosowanie nad wypracowaniem opinii  

do przedstawionego projektu uchwały. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 
 

Ad. pkt 16 – Wolne wnioski. 
 

Radny Ryszard Teterycz poruszył temat dotyczący szkód wyrządzonych przez dziki na terenie 

prawobrzeżnej części miasta. 

Głos zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 
 

Ad. pkt 17 – Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zakończył obrady komisji w dniu 30 stycznia 2024 r. o godz. 1602. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia z dnia 30 stycznia 2024 r. w formacie mp3 stanowi załącznik  

nr 9 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 
 

 

 

 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


